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A város visszaveszi az intézményt? 

 Új épületszárnnyal gazdagodott 
az idén fennállásának 150. évfordulóját ünneplı szentesi Horváth Mihály 
Gimnázium. Az új épületrészben udvari színház, táncterem, tanterem, öltözık és 
kisebb tanári helyiség kapott helyet. Az intézmény bıvítése 50 millió forintba 
került, amelynek 80 százalékát a fenntartó, a Csongrád Megyei Önkormányzat 
állta. 

Az avatóünnepségen számos neves politikus és közéleti személyiség is tiszteletét tette. 
Jelen volt Szıcs Géza kulturális államtitkár, Magyar Anna, a Csongrád Megyei Közgyőlés 
elnöke, Farkas Sándor országgyőlési képviselı, Szőcs Lajos alpolgármester, Pitti Katalin 
operaénekes, a kivitelezı képviselıi, számos tanár, vendég és az iskola diákjai. 
Az ünnepség díszvendége, Szıcs Géza, saját bevallása szerint elıször járt a városban. Az 
iskolába tartva, mint mondta, elképesztı dolgokat látott, gyönyörő épületeket, ugyanakkor 
romos, elhanyagolt, lepusztult házakat is, amelyek láttán megszakad az ember szíve. A 
város központjában található Petıfi Szálló jelenlegi állapota egyfajta vizsgatétel a 
szentesiek számára, hogy mit akarnak. Azt a fajta logikát akarják-e folytatni, amelyik 
visszanyúlik a történelem nagy pusztításainak az elızményeihez, a török- és tatárdúláshoz, 
a II. világháborúhoz, vagy a 2-3 hét múlva esedékes választásokon a jövıre, a talpra 
állásra, fejlıdésre és újjáépítésre szavaznak. A város ezen a vizsgán méretteti meg magát, 
nevezhetjük ezt érettségi vagy képességvizsgának. A szentesiek számára sorsdöntı 
választásokon egész generációkra kiható döntés születhet. 
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Magyar Anna arról beszélt, hogy a mostani beruházással nemcsak az iskola, de a város, sıt 
a megye is gazdagodik. Fontos, hogy a fiatalok jól érezzék magukat iskolájukban, ne 
menjenek külföldre, maradjanak itthon. A megyei önkormányzat 4. éve azon fáradozik, 
hogy a fenntartása alá tartozó intézményeket, iskolákat, kórházakat megvédje a 
bezárástól, a leépítéstıl. Eddig ez sikerült. A megyei vezetés együtt tud majd gondolkodni 
az új kormánnyal, és egyetértésben fáradozik a nemzet felemelkedéséért. 
Farkas Sándor elmondta, minden szentesi büszke a patinás iskolára, amelynek varázslatos 
múltja volt, van jelene és még csodálatosabb jövıje lesz. A képviselı reményét fejezte ki, 
hogy az iskola hamarosan visszakerül a város fennhatósága alá, noha az errıl szóló döntést 
bizonyára viták követik majd. 
Az ünnepség végén a három szónok együtt vágta át a nemzeti színő szalagot, felavatva 
ezáltal az iskola új épületszárnyát, a diákok pedig alkalmi mősorral kedveskedtek. 
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